
                                                                                                                             
 

  P R O T O K Ó Ł Nr XXXIII/2013 
z sesji Rady Miejskiej w Nowej Dębie 

w dniu 26 czerwca 2013 r. 
 
 
 XXXIII sesja Rady Miejskiej w Nowej Dębie odbyła się w sali narad Urzędu Miasta i 
Gminy Nowa Dęba i trwała od godz. 1400  do godz. 1845. 
W sesji uczestniczyło 12 radnych zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik Nr 1 do 
protokołu. 
Radni nieobecni: Tomasz Gazda, Marek Ostapko oraz Ryszard Rutyna. 
Ponadto w sesji uczestniczyli zaproszeni goście, mieszkańcy miasta i gminy oraz pracownicy 
UMiG, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik Nr 2 do protokołu. 
Porządek obrad sesji: 
1.   Otwarcie sesji. 
2.   Przedstawienie porządku obrad. 
3.   Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania    

  budŜetu Gminy Nowa Dęba za 2012 rok; 
1) sprawozdanie z wykonania budŜetu Gminy Nowa Dęba, 
2) sprawozdanie finansowe, 
3) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie o przedłoŜonym przez Burmistrza 

Miasta i Gminy Nowa Dęba sprawozdaniu z wykonania budŜetu, 
4) informacja o stanie mienia Gminy Nowa Dęba, 
5) stanowisko Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, 
6) dyskusja. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Nowa Dęba wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budŜetu za 2012 rok, 
2) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Nowa Dęba za rok 2012. 

5.  Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Miejskiej. 
6.  Informacja Burmistrza Miasta i Gminy o pracach między sesjami. 
7.  Zapytania i wnioski mieszkańców.    
8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

3) zmian budŜetu miasta i gminy Nowa Dęba na 2013 rok, 
4) udzielenia w 2013 roku pomocy rzeczowej Powiatowi Tarnobrzeskiemu na realizację 

zadania pn. „ Budowa deptaka pieszego w miejscowości Alfredówka”, 
5) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Rozalin na lata 2008-2015, 
6) zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

na rok 2013, 
7) zmiany Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2013, 
8) wyraŜenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu uŜytkowego, 
9) uchwalenia „Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu 

Gminy Nowa Dęba na lata 2013 – 2032”, 
10) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnym i ustalenia ich przebiegu, 
11)  nadania nazw drogom publicznym na terenie miejscowości Chmielów. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
10. Wolne wnioski i informacje. 
11. Zamknięcie obrad. 
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Ad.  1. 
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Serafin, który powitał 
wszystkich zebranych oraz osoby uczestniczące w obradach, a następnie  stwierdził wymaganą 
liczbę radnych do podejmowania prawomocnych uchwał tj. 12 radnych.  
 
Ad.  2. 
Następnie Przewodniczący obrad przedstawił  proponowany porządek sesji i zapytał, czy są 
uwagi do porządku obrad. 
ElŜbieta Gil Sekretarz Gminy w imieniu burmistrza miasta i gminy wniosła o wprowadzenie do 
porządku obrad projektów uchwał w sprawach: 
1) zmian wieloletniej prognozy finansowej Gminy Nowa Dęba, 
2) upowaŜnienia do zaciągnięcia zobowiązania na opracowanie dokumentów planistycznych – 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Nowa Dęba oraz zmiana studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Nowa Dęba. 
Sekretarz poinformowała, Ŝe komisja BudŜetowa wydała pozytywną opinię do projektów uchwał 
oraz przedstawiła krótkie uzasadnienie do wnoszonych projektów. 
Innych wniosków nie było, wobec czego Przewodniczący poddał pod głosowanie zgłoszony 
wniosek, który został przyjęty przy 12 głosach „za”.  
Przewodniczący zaproponował umieszczenie pierwszego projektu  w punkcie 7, ppkt.3)  
natomiast drugiego w punkcie 7, ppkt.12).   
Innych wniosków nie zgłoszono, sesja przebiegała według przedstawionego porządku obrad.  
 
Ad. 3. 
W kolejnym punkcie porządku obrad, Rada przystąpiła do rozpatrzenia sprawozdania 
finansowego oraz sprawozdania z wykonania budŜetu  Gminy Nowa Dęba za 2012 rok. 
1)     Przewodniczący obrad oddał głos Alicji Furgał Skarbnikowi Gminy, która przedstawiła 
przebieg wykonania budŜetu za rok ubiegły omawiając  dochody i wydatki  realizowane w 
okresie sprawozdawczym według działów i rozdziałów klasyfikacji budŜetowej. Skarbnik 
poinformowała, Ŝe pierwotnie uchwalony uchwałą budŜetową budŜet Miasta i Gminy Nowa 
Dęba na 2012 rok z dnia 30 stycznia 2012 roku, po stronie dochodów wynosił 54.056.659,-zł , 
zaś po stronie wydatków 56.734.822,-zł . Skarbnik objaśniła przyczynę niedoboru budŜetowego 
w kwocie 2.678.163,-zł. W trakcie 2012 roku dokonano zmian budŜetu gminy, poprzez 
wprowadzenie do dochodów dodatkowych środków otrzymanych z budŜetu państwa w formie 
dotacji celowych na realizację zadań zleconych, własnych, a takŜe innych środków, w tym 
środków z budŜetu Unii Europejskiej. 
W wyniku dokonanych zmian budŜetu, plan dochodów Gminy osiągnął wysokość 56.818.892,-
zł, z czego wykonanie wynosi 52.797.140,78, co stanowi wykonanie 92,92% planu po zmianach. 
Dalej poinformowała, Ŝe dochody bieŜące zostały zrealizowane na kwotę 48.214.362,36zł co 
stanowi 94,72% planu po zmianach oraz dochody majątkowe, gdzie na plan 5.917.705,-zł 
wykonanie stanowi 4.582.778,42 zł tj. 77,44% planu po zmianach. W trakcie udzielania 
wyjaśnień Alicja Furgał wskazała na waŜniejsze pozycje stanowiące dochód gminy oraz 
dokonała analizy ich realizacji. Skarbnik poinformowała o wysokości występujących zaległości i 
nadpłat dochodów podatkowych w podziale na tytuły oraz na temat głównych pozycji 
dotyczących zaległości na dzień 31.12.2012r. w podatku od nieruchomości od osób prawnych, 
wymieniając tych podatników. Poinformowała, Ŝe w stosunku do nich zostały wszczęte 
postępowania podatkowe celem określenia zaległości podatkowych. Poinformowała równieŜ o 
działaniach w stosunku do osób fizycznych w zakresie windykacji podatków i opłat lokalnych 
oraz windykacji podatku od środków transportowych. Dalej Alicja Furgał poinformowała nt 
dokonanych zmian budŜetu Gminy po stronie wydatkowej. Dodatkowe środki wprowadzone do 
dochodów gminy, spowodowały iŜ plan wydatków wyniósł 59.497.055,-zł, z czego wykonanie 
wyniosło 51.893.082,30 - co stanowiło 87,00% planu po zmianach. Wydatki bieŜące na plan 
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49.472.346,-zł zostały zrealizowane w kwocie 45.600.914,37 zł. tj. 92,17 %, zaś wydatki 
majątkowe na plan 10.024.709,-zł zostały zrealizowane na kwotę 6.292.167,93 zł tj. w 62,77 %.  
Następnie Skarbnik przystąpiła do omówienia szczegółowej realizację wydatków budŜetowych. 
Kończąc Skarbnik powiedziała, Ŝe na koniec roku budŜetowego 2012, zaplanowano deficyt 
budŜetowy w wysokości 2.678.163,-zł. Faktyczne wykonanie budŜetu zamknęło się nadwyŜką w 
kwocie 904.058,48 zł. zaś łączna kwota długu gminy  na dzień 31 grudnia 2012 roku  wynosiła 
21.207.358,20 zł, co stanowi 40,16% wykonanych dochodów. 
Raty kredytów i poŜyczek spłaconych w 2012 roku, to kwota ogółem 3.169.120,00,-zł. Skarbnik 
dodała, Ŝe  Gmina na dzień 31 grudnia 2012 r. nie posiadała wymaganych zobowiązań z 
terminem płatności z tytułu np. dostaw towarów i usług, składek na ubezpieczenie społeczne i 
fundusz pracy, a takŜe wynikających z ustaw, orzeczeń sądu, udzielonych poręczeń i gwarancji. 
Po przedstawieniu sprawozdania przewodniczący obrad zwrócił się do radnych o zadawanie 
pytań burmistrzowi oraz skarbnikowi gminy. 
Pytań nie było. 
2)   Następnie zgodnie z porządkiem obrad Skarbnik Gminy Alicja Furgał przedstawiła 
sprawozdania finansowe Gminy Nowa Dęba według stanu na dzień 31 grudnia 2012 roku 
przedłoŜone przez Burmistrza MiG wraz z bilansem Gminy wraz z zestawieniem obrotów i sald, 
rachunkiem zysków i strat oraz zestawieniem zmian w funduszu jednostki.  
Ponadto Skarbnik  zapoznała Radę z bilansem z wykonania budŜetu Gminy Nowa Dęba wg 
stanu na dzień 31.12.2012 r. oraz udzieliła wyjaśnień na temat przedstawionych dokumentów. 
Powiedziała, Ŝe bilans jest sprawozdaniem finansowym o stanie aktywów i pasywów gminy, 
wycenionych i prezentowanych w sposób określony przepisami prawa. Jest to bilans grupy 
jednostek powiązanych z jednostką samorządu terytorialnego jaką jest gmina. Zawiera teŜ dane 
jednostek posiadających osobowość prawną, w których jednostka samorządu terytorialnego 
posiada udziały. Skarbnik dodała, Ŝe jest to część sprawozdania finansowego jednostki, gdzie 
podstawowymi elementami są aktywa i pasywa. Kontynuując A. Furgał powiedziała, Ŝe 
rachunek zysków i strat to jeden obok bilansu z waŜniejszych elementów sprawozdania 
finansowego przedstawiający efekty wykorzystania majątku wykazanego w bilansie. Dokonując 
dalszych objaśnień Alicja Furgał poinformowała, Ŝe wykazane w sprawozdaniu zobowiązania 
wynikają z obowiązujących przepisów, a wg stanu na 31 grudnia 2012 roku gmina nie posiadała 
zobowiązań wymagalnych. 
Po przedstawieniu sprawozdań nie było uwag i pytań ze strony radnych. 
3) Następnie Skarbnik Alicja Furgał odczytała treść Uchwały Nr XVI/118/2013 z dnia 15 
kwietnia 2013 roku Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w 
sprawie opinii o przedłoŜonym przez Burmistrza MiG Nowa   Dęba sprawozdaniu z wykonania 
budŜetu za 2012 rok wraz z uzasadnieniem, zgodnie z którą przedłoŜone przez Burmistrza MiG 
sprawozdanie z wykonania budŜetu za 2012 rok, które zostało zaopiniowane pozytywnie. 
4) Kolejno Alicja Furgał poinformowała, Ŝe burmistrz miasta i gminy w drodze Zarządzenia 
Nr 456/2013 z dnia 14 marca 2013 roku przedstawił informację o stanie mienia Gminy Nowa 
Dęba za 2012 rok, która zawiera wszystkie elementy określone w art. 267, ust. 1 ustawy z dnia 
27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych i stanowi załącznik do przedstawionego powyŜej 
sprawozdania. Prezentując informację Skarbnik poinformowała o danych dotyczących majątku 
Gminy w zakresie wymienionym w sprawozdaniu oraz  poinformowała o zmianach w stosunku 
do 2011 roku. Uwag i pytań do przedstawionej informacji nie było. 
5) Przewodniczący obrad zwrócił się do Jana Flisa- przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej o przedstawienie stanowiska komisji. W imieniu komisji wniosek przedstawił jej 
zastępca Marian Tomczyk, który na wstępie zapoznał Radę z Uchwałą Nr XVI/191/2013 z dnia 
11 czerwca 2013 roku Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w 
sprawie opinii o przedłoŜonym wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowej Dębie o 
udzielenie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Nowa Dęba z tytułu wykonania budŜetu 
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za 2012 rok wraz z uzasadnieniem dodając, Ŝe wniosek komisji o udzielenie Burmistrzowi MiG 
absolutorium z tytułu wykonania budŜetu za 2012 rok został zaopiniowany pozytywnie. 
Dodał, iŜ w wyniku analizy sprawozdań Komisja Rewizyjna stwierdziła, Ŝe realizacja budŜetu 
miasta i gminy Nowa Dęba za 2012 rok była prawidłowa i uzasadniona w związku z czym 
uznała, Ŝe są wystarczające podstawy zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Nowa 
Dęba wraz ze sprawozdaniem z wykonania budŜetu za 2012 rok i wystąpienia do Rady Miejskiej 
z wnioskiem o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Nowa Dęba za 2012 rok. 
6) Przewodniczący obrad otworzył dyskusję nad przedstawionymi sprawozdaniami;  
Wiceprzewodnicząca Maria Mroczek zwróciła się do burmistrza z zapytaniem dotyczącym  
windykacji podatku od środków transportowych.  
Burmistrz poinformował, Ŝe w wyniku podjętych działań wystawiono 15 szt. upomnień na 
kwotę 22.117-zł. a w trakcie roku 2012, Urząd Skarbowy ściągnął naleŜność z tytułu podatku od 
środków transportowych na kwotę naleŜności głównej –3.688,64 wraz z naleŜnymi odsetkami 
i kosztami upomnienia. Burmistrz dodał, Ŝe  głównymi podatnikami zalegającymi z płatnościami 
podatku od środków transportowych są firmy kamieniarskie. 
Kontynuując wiceprzewodnicząca pytała w sprawie dalszych działań w stosunku do 
największych dłuŜników gminy i czy oprócz kroków przedstawionych w sprawozdaniu, 
podejmowane są inne czynności, poniewaŜ dotychczasowe działania, jak stwierdziła są mało 
skuteczne. 
Burmistrz uzupełnił, Ŝe stosowane są wystąpienia do komorników oraz obciąŜanie hipoteki. 
Następnie poinformował o skutkach jakie te działania odniosły w stosunku do długoletnich 
dłuŜników oraz dodał, Ŝe są one niezwykle trudne. Ich efektem  jest mdz. innymi odzyskanie 
kwoty w wys. ok.400 tys. zł wraz z odsetkami w wys. 130 tys. Burmistrz powiedział, iŜ 
wnioskował do komisji budŜetowej o wytyczenie kierunków działania w stosunku do dłuŜników. 
Z powodu ich braku na dzień dzisiejszy nie podejmie decyzji o postawieniu niektórych z nich w 
stan upadłości. Burmistrz dodał, Ŝe są firmy, które po latach zapaści wznawiają działalność i 
zatrudniają pracowników. Innych pytań nie było. 
 
Ad. 4.  
Podjęcie uchwał . 
1)  Skarbnik Gminy Alicja Furgał przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego Gminy Nowa Dęba wraz ze sprawozdaniem z wykonania budŜetu za 
2012 rok. W uzasadnieniu Skarbnik odniosła się do treści Uchwały Nr XVI/118/2013 z dnia 15 
kwietnia 2013 roku Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie, 
zgodnie z którą sprawozdanie zostało zaopiniowane pozytywnie przez organ nadzoru 
finansowego. Przewodniczący komisji BudŜetowej Krzysztof Sałek poinformował, Ŝe komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Uwag i pytań nie było. 
UCHWAŁA NR XXXIII/296/2013 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ D ĘBIE W SPRAWIE 
ZATWIERDZENIA SPRAWOZDANIA FINANSOWEGO GMINY NOWA D ĘBA WRAZ 
ZE SPRAWOZDANIEM Z WYKONANIA BUD śETU ZA 2012 ROK została podjęta przy 
10 głosach „za” i 2 „przeciw”. 
 
2)  Następnie Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Miasta i Gminy Nowa Dęba za rok 2012. 
Pytań i uwag nie było w związku z czym projekt uchwały został poddany pod głosowanie, w 
wyniku którego UCHWAŁA NR XXXIII/297/2013 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ D ĘBIE 
W SPRAWIE UDZIELENIA ABSOLUTORIUM BURMISTRZOWI MIAS TA I GMINY 
NOWA DĘBA ZA ROK 2012 została podjęta 10 głosami „za” i 2 „przeciw”. 
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Po przyjęciu uchwały Przewodniczący obrad Wojciech Serafin złoŜył w imieniu Rady  Miejskiej 
gratulacje burmistrzowi oraz jego współpracownikom z tytułu uzyskania absolutorium oraz 
Ŝyczenia pomyślnej realizacji tegorocznego budŜetu. 
Z kolei burmistrz Wiesław Ordon podziękował Skarbnikowi Alicji Furgał oraz pracownikom 
UMiG, a takŜe jednostek organizacyjnych gminy za współpracę przy realizacji budŜetu oraz 
innych zadań gminy w 2012 roku. 
O godz. 1515 przewodniczący ogłosił  20 min. przerwy. 
O 1535 obrady zostały wznowione. 
 
Ad.  5. 
Przewodniczący obrad zwrócił się do Rady z zapytaniem czy są uwagi do protokołu z XXXII 
sesji z dnia 22 maja 2013 r.  
Uwag nie zgłoszono.  
Protokół został przyjęty przez radnych przy 11 głosach „za”. Podczas głosowania radna Maria 
Mroczek była nieobecna na sali obrad. 
 
Ad.  6. 
Burmistrz Wiesław Ordon przedstawił informację z działalności między sesjami tj. za okres od 
20 maja do 23 czerwca 2013 roku. 
Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
Przewodniczący zwrócił się o zadawanie pytań burmistrzowi w związku ze złoŜoną informacją; 
Radny Kazimierz Skimina zwrócił się do burmistrza o rozwaŜenie moŜliwości zatrudnienia 
dwóch osób w ramach robót publicznych i skierowanie ich do pracy na sołectwa. 
W kolejnym zapytaniu radny zwrócił się o udzielenie informacji nt ilości złoŜonych deklaracji 
dot. gospodarowania odpadami komunalnymi. 
Burmistrz odpowiedział, Ŝe pracownicy zatrudnieni w ramach robót publicznych obecnie są 
rozdysponowani do pracy na chodnikach. 
Dalej burmistrz poinformował o prowadzonych działaniach związanych ze zbieraniem deklaracji 
oraz dodał, Ŝe zebrane zostały w około 99%.  
Na zapytanie Marii Mroczek dot. funkcjonowania dworca autobusowego burmistrz 
odpowiedział, Ŝe za organizację pracy na dworcu, w tym za zatrudnienie odpowiada PGKiM. 
Następnie burmistrz odpowiadając na kolejne zapytanie radnej poinformował, jak przebiegają 
prace związane z rewitalizacją terenu nad zalewem. 
Dalej, w związku z zapytaniem Stanisława Skiminy burmistrz udzielił informacji nt pomocy dla 
rolników, których gospodarstwa ucierpiały w wyniku nadmiernych opadów atmosferycznych, a 
następnie udzielił informacji na temat projektu tymczasowej organizacji ruchu na części drogi 
Strefowa w Chmielowie. 
Innych zapytań do burmistrza nie było. 
 
Ad.  7. 
W punkcie zapytania i wnioski mieszkańców głos zabrał mieszkaniec gminy Janusz Markowicz, 
który skierował do burmistrza szereg pytań dotyczących działania gminy.  
Posługując się listem otwartym burmistrza Wiesława Ordona skierowanym do mieszkańców 
miasta i gminy w związku z inicjatywą referendalną, poruszył sprawę zadłuŜenia gminy. W 
trakcie wypowiedzi J. Markowicz rozwinął temat wysokości zadłuŜenia gminy, jego przyczyn 
oraz wyraził swoje obawy, Ŝe jego spłatą zostaną obarczeni mieszkańcy. Poruszył równieŜ 
sprawę prowadzonej modernizacji sieci wodociągowej, gdzie takŜe dostrzega groźbę spłaty 
kredytu przez mieszkańców w kosztach opłat za wodę i ścieki. 
Wątpliwości mieszkańca budzi równieŜ wieloletnia prognoza finansowa naszej gminy i do 
Skarbnika Alicji Furgał skierował pytania dotyczące kosztów rewitalizacji Pl. Gryczmana oraz 
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ogrodu Koziołek. W dalszej wypowiedzi ponownie poruszył sprawę ceny nieruchomości 
gruntowych w osiedlu Dęba i w Tarnowskiej Woli. Pod rozwagę radnych poddał myśl 
Zniesienia opłaty za trzecie dziecko w przedszkolu. Zwrócił przy tym uwagę, na brak w naszej 
gminie Karty DuŜej Rodziny. 
Przewodniczący Wojciech Serafin zwrócił uwagę, Ŝe p. Janusz Markowicz usiłuje na kolejnych 
sesjach robić wykłady z róŜnych dziedzin działania gminy. Dodał, Ŝe sesja nie jest miejscem do 
prowadzenia polemiki i ponownie zaprosił mieszkańca do udziału w komisjach, gdzie moŜna  
podjąć dyskusję w sprawach będących w sferze zainteresowania p. Markowicza. 
Następnie głos zabrał mieszkaniec Nowej Dęby Przemysław Maćkowiak, który przedstawił 
Radzie problem związany z wysokością opłat za centralne ogrzewanie w budynku nr 110 przy 
ulicy Kościuszki. Poinformował, Ŝe w wyniku rozliczenia tych kosztów za sezon grzewczy 
mieszkańcy zostali obarczeni bardzo wysokimi dopłatami, które w niektórych przypadkach 
sięgają kwoty 2 tys. zł. Następnie zwrócił się do burmistrza o informację, co zamierza zrobić w 
kwestii obniŜenia tych kosztów, co z mieszkańcami którzy nie płacą, jaki jest koszt ogrzewania 
Środowiskowego Domu Samopomocy. P. Maćkowiak poruszył równieŜ sprawę kurtyn 
termicznych oraz odbioru nowej instalacji p.poŜarowej w budynku, która jak stwierdził nie zdała 
egzaminu i została juŜ zdewastowana. Dodał, Ŝe problem jest znany władzom gminy, jednakŜe 
mieszkańcy nie otrzymali odpowiedzi na zgłoszone problemy. 
Burmistrz Wiesław Ordon potwierdził, Ŝe sytuacja tego budynku wymaga radykalnych działań w 
zakresie zmniejszenia zuŜycia energii cieplnej. Powiedział, Ŝe  wymagane są posunięcia 
techniczne ze strony gminy, jak równieŜ samodyscyplina ze strony mieszkańców, co będzie 
trudne ze względu na specyfikę lokatorów. Burmistrz pokrótce omówił zakres planowanych 
działań dodał, Ŝe przewiduje zamontowanie w lokalach termozaworów. Dodał, Ŝe system 
p.poŜarowy kosztował ok. 150 tys. zł. i został  juŜ zdewastowany, co wymusza zainstalowanie 
systemu monitoringu. P. Maćkowiak poddał w wątpliwość zasadność zainstalowania takiego 
systemu, gdzie burmistrz posiada świadomość jaka społeczność zamieszkuje budynki 106,108 i 
110. W czasie dyskusji burmistrz wyjaśniał przypuszczalne przyczyny tak wysokich kosztów 
energii w budynku oraz zobowiązał się do udzielenia mieszkańcom wyczerpującej informacji w 
tej sprawie. Powiedział równieŜ, Ŝe w niedługim czasie odbędzie się spotkanie z udziałem 
wszystkich zainteresowanych stron, gdzie problem będzie dogłębnie omówiony. 
Głos w sprawie zabrał równieŜ Antoni Kapusta prezes PGKiM, który naświetlił poprzednie i 
obecnie obowiązujące zasady rozliczania dostaw energii cieplnej do budynków. Dodał, Ŝe 
rozliczenie wykazało rzeczywiste koszty ciepła na poszczególnych budynkach, gdzie bloki 106 i 
108 mają zwroty, zaś lokatorzy budynku 110 są zobowiązani do zapłaty. Prezes jednocześnie 
przyznał, Ŝe koszt c.o na budynku 110 jest zbyt duŜy w stosunku do jego kubatury i wyjaśnił 
przypuszczalną przyczynę tego faktu. Podsumowując dyskusję burmistrz stwierdził, Ŝe nowe 
rozwiązania techniczne w związku z wysokimi kosztami utrzymania, wymuszają na 
mieszkańcach większą odpowiedzialność. 
Przewodniczący RM zamknął dyskusję w tym temacie. 
Kolejno głos zabrał mieszkaniec osiedla Poręby Dębskie Józef Sawuła. Na wstępie pogratulował 
burmistrzowi uzyskania absolutorium za 2012 rok oraz dotychczasowych osiągnięć w trudnej i 
odpowiedzialnej pracy samorządowej. W toku dalszej wypowiedzi odwołał się do inicjatywy 
młodej części społeczeństwa, dotyczącej przeprowadzenia referendum w sprawie odwołania 
burmistrza miasta i gminy. Powiedział, Ŝe instrument jaki dała nam demokracja w postaci 
referendum nie moŜe być narzędziem na frustrację grupy niezadowolonych młodych ludzi. 
Zwracając się do tej części mieszkańców zaapelował o podjęcie współpracy z organami 
samorządu w dziedzinie programów dla rodzin dodając, Ŝe podsycanie niezadowolenia nie 
buduje porozumienia. Józef Sawuła powiedział, aby poprzez takie działania nie robić „krzywdy” 
swojemu miastu oraz nie psuć jego wizerunku, a św. Ritę jeśli jest taka wola ustanowić patronką 
tych programów. 
Przewodniczący obrad podziękował mieszkańcom za udział w sesji. 
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Ad.  8. 
Podjęcie uchwał: 
 
3)   Kolejno Skarbnik przedstawiła projekt uchwały RM w sprawie zmian wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Nowa Dęba. 
Następnie Skarbnik udzieliła objaśnień przyjętych wartości w zmianie wieloletniej prognozy 
finansowej na lata 2013-2020 Gminy Nowa Dęba. Poinformowała,  Ŝe w wykazie przedsięwzięć 
dodano nowe przedsięwzięcie pn. „Podkarpacki System e-Administracji Publicznej”, którego 
realizacja miała zakończyć się w 2013 roku. W związku z tym, Ŝe Urząd Marszałkowski 
przesuwa termin realizacji w/w zadania na rok 2014, winno ono znaleźć się w wykazie 
przedsięwzięć do WPF. Dlatego teŜ, część środków z budŜetu 2013 roku została 
przesunięta na rok 2014. Dodała, Ŝe w związku z tym zwiększono upowaŜnienie dla Burmistrza 
Miasta i Gminy Nowa Dęba do zaciągnięcia zobowiązania w 2014 roku o kwotę zabezpieczoną 
na realizację projektu PSeAP. Jednocześnie dostosowano  zarówno plan dochodów jak i 
wydatków do dokonanych zmian w budŜecie wg stanu na 26 czerwca 2013r. Ogółem plan 
dochodów jak i wydatków w stosunku do pierwotnego budŜetu uległ zmniejszeniu o kwotę 
79.758,-zł, przy czym dochody bieŜące zwiększono o kwotę 111.619,-zł, zaś dochody 
majątkowe zmniejszono o kwotę 191.377,-zł. Wydatki bieŜące zwiększono ogółem o kwotę 
43.627,-zł zaś wydatki majątkowe zmniejszono o kwotę 123.3856,-zł. 
Przewodniczący komisji BudŜetowej Krzysztof Sałek poinformował, Ŝe komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały wraz z dokonaną przez Skarbnika poprawką redakcyjną, która nie 
zmieniła wartości liczbowych 
Pytań i uwag nie było. 
UCHWAŁA NR XXXIII/298/2013 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ D ĘBIE W SPRAWIE 
ZMIAN  WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ GMINY NOWA D ĘBA została 
podjęta przy 10 głosach „za” i 2 „przeciw”. 
 
4)   Alicja Furgał Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie  zmian budŜetu 
miasta i gminy Nowa Dęba na 2013 rok. 
W uzasadnieniu poinformowała, Ŝe projekt zawiera zmiany po stronie wydatkowej budŜetu. 
W ramach środków własnych SOSiR w Nowej Dębie wprowadzono do budŜetu gminy dwa 
zadania inwestycyjne tj. budowa wjazdu na teren stadionu sportowego oraz zakup monitoringu 
na stadion sportowy. Ponadto w związku z powierzeniem gminie Nowa Dęba przez Powiat 
Tarnobrzeski prowadzenie zadania publicznego pn. „Budowa deptaka pieszego w miejscowości 
Alfredówka”, gmina wzorem lat ubiegłych zabezpiecza 50% środków na to zadanie, ze środków 
przeznaczonych na bieŜące remonty dróg gminnych. 
Następnie Skarbnik zwróciła się do Rady o przyjęcie autopoprawki w uchwale w związku z 
przetargiem na przebudowę dróg gminnych i wniosła o zwiększenie wydatków w Dz. 600 
Rozdz. 60016 o kwotę 270 000,-  oraz ich zmniejszenie o tę samą kwotę w Dz. 900  Rozdz. 
90095. Ogółem wydatki budŜetu zwiększone zostają o kwotę 438.715,-zł. 
Przewodniczący komisji BudŜetowej Krzysztof Sałek poinformował, Ŝe komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały bez autopoprawki.  
Burmistrz wyjaśnił, Ŝe pierwotnie ustalony plan robót na drogach gminnych został zwiększony 
zgodnie z wnioskami radnych i poprzez wnoszoną zmianę zamierza zrealizować zwiększony 
zakres tych robót. 
Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie wniesioną autopoprawkę, która została 
przyjęta przy  10 głosach „za” i 2 „przeciw”, po czym UCHWAŁA NR XXXIII/299/2013 
RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ D ĘBIE W SPRAWIE ZMIAN BUD śETU MIASTA I 
GMINY NOWA D ĘBA NA 2013 ROK została podjęta przy 10 głosach „za” i 2 „przeciw”. 
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5)   Następnie Skarbnik przedstawiła projekt uchwały RM w sprawie udzielenia w 2013 roku 
pomocy rzeczowej Powiatowi Tarnobrzeskiemu na realizację zadania pn. „ Budowa deptaka 
pieszego w miejscowości Alfredówka”. 
W uzasadnieniu poinformowała, Ŝe realizacja zadania inwestycyjnego pn. „Budowa deptaka 
pieszego w miejscowości Alfredówka” w pasie drogi powiatowej relacji Alfredówka – Ciosy - 
Wydrza wynika z troski o bezpieczeństwo pieszych, rowerzystów i zmotoryzowanych 
uŜytkowników drogi.  Zadanie będzie realizowane na zasadzie 50/50 wspólnie ze Starostwem 
Powiatowym w Tarnobrzegu w ramach realizacji zadań związanych z poprawą bezpieczeństwa 
ruchu drogowego przy drogach powiatowych zlokalizowanych na terenie Gminy Nowa Dęba. 
Przewodniczący komisji BudŜetowej Krzysztof Sałek poinformował, Ŝe komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. Pytań  nie było. 
UCHWAŁA NR XXXIII/300/2013 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ D ĘBIE W SPRAWIE 
UDZIELENIA W 2013 ROKU POMOCY RZECZOWEJ POWIATOWI 
TARNOBRZESKIEMU NA REALIZACJ Ę ZADANIA PN. „ BUDOWA DEPTAKA 
PIESZEGO W MIEJSCOWOŚCI ALFREDÓWKA” została podjęta jednogłośnie (12 
głosów „za”). 
 
6)     Sławomir Białas kierownik Ref. Rozwoju Lokalnego i Programów Pomocowych UMiG 
przedstawił  projekt uchwały RM w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Rozalin 
na lata 2008-2015. 
Poinformował, Ŝe w związku z aplikacją Gminy Nowa Dęba o środki z PROW na lata 2007-
2013 naleŜy przedłoŜyć dokument planistyczny w którym zapisane są zadania objęte 
dofinansowaniem. W ramach ogłoszonego aktualnie przez Urząd Marszałkowski konkursu 
Gmina Nowa Dęba złoŜy wniosek o dofinansowanie budowy deptaków w Alfredówce i 
Rozalinie. Plan Odnowy Miejscowości Rozalin naleŜało zaktualizować o zadanie związane z 
budową przedmiotowego deptaku. W poprzednim POM zapisana była budowa deptaku od 
szkoły do WCA, natomiast aktualnie planowana jest budowa deptaka do końca miejscowości w 
kierunku Gminy Baranów Sandomierski, zgodnie z decyzją mieszkańców podjętą na zebraniu 
wiejskim. 
Z-ca przewodniczącego komisji Gospodarki Przestrzennej i Inwestycji Krzysztof Sałek 
poinformował, Ŝe komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Uwag nie było. 
UCHWAŁA NR XXXIII/301/2013 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ D ĘBIE W SPRAWIE 
ZATWIERDZENIA PLANU ODNOWY MIEJSCOWO ŚCI ROZALIN NA LATA 2008-
2015 została podjęta 12 głosami „za”. 
 
7) Mieczysław Nalepa Komendant StraŜy Miejskiej przedstawił projekt uchwały w sprawie  
zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 
2013. 
Następnie poinformował, Ŝe w związku z niewykorzystaniem środków finansowych na realizację 
zadania ujętego w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na rok 2013 pod nazwą „Podnoszenie kwalifikacji w zakresie udzielania 
pierwszej pomocy przedmedycznej” naleŜy dokonać korekty kwot w szczegółowym podziale 
środków. Projekt uchwały zawiera zwiększenie środków finansowych na zadanie „Zakup sprzętu 
sportowego i wyposaŜenia hal i boisk sportowych, zakup sprzętu i wyposaŜenia dla szkół w 
ramach tworzenia warunków do spędzania czasu wolnego oraz zakup nagród na organizowane 
konkursy i turnieje, zakup sprzętu rehabilitacyjnego”. Ponadto następuje zmniejszenie kwoty na 
zadanie „Podnoszenie kwalifikacji w zakresie udzielania pierwszej pomocy przedmedycznej ”- 
niewykorzystana kwota 2 000 zł. 
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Helena Tłusta przewodnicząca Komisji Statutowo- Organizacyjnej Spraw Społecznych i Etyki 
powiedziała, Ŝe komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań nie było. 
UCHWAŁA NR XXXIII/302/2013 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ D ĘBIE W SPRAWIE  
ZMIANY GMINNEGO PROGRAMU PROFILAKTYKI I ROZWI ĄZYWANIA 
PROBLEMÓW ALKOHOLOWYCH NA ROK 2013 została podjęta jednogłośnie (12 
głosów „za”). 
 
8)      Kolejno Komendant StraŜy Miejskiej przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 
Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2013. 
W uzasadnieniu powiedział, Ŝe  konstruując Gminny Program Przeciwdziałania Narkomanii na 
rok 2013, na realizację zadania pod nazwą „Dofinansowanie do kosztów podróŜy związanych z 
przejazdem na odbywaną terapię uzaleŜnień w zamiejscowych ośrodkach terapeutycznych, w 
tym szkolenia przejazd”, zaplanowano kwotę 1 000 zł. W trakcie roku wpłynęły dwa 
wnioski z prośbą o refundację kosztów dojazdu na terapię odbywaną w zamiejscowym ośrodku 
terapeutycznym i kwota powyŜsza okazała się niewystarczająca. Mając na względzie troskę o 
stan zdrowia osób uzaleŜnionych i współuzaleŜnionych oraz poprawne wywiązywanie się z 
ciąŜących na gminie zadań, naleŜy zwiększyć środki finansowe na realizację tego zadnia. 
Helena Tłusta przewodnicząca Komisji Statutowo- Organizacyjnej Spraw Społecznych i Etyki 
powiedziała, Ŝe komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań nie było. 
UCHWAŁA NR XXXIII/303/2013 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ D ĘBIE W SPRAWIE  
ZMIANY GMINNEGO PROGRAMU PRZECIWDZIAŁANIA NARKOMANI I NA ROK 
2013 została podjęta 12 głosami „za”. 
 
9)    Ewa Rozenbajgier Kierownik referatu Spraw Komunalnych i Społecznych UMiG 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 
lokalu uŜytkowego. 
Poinformowała, Ŝe uchwała dotyczy wyraŜenia zgody na najem na okres pięciu lat lokalu 
uŜytkowego w budynku nr 1 przy ulicy 1 Maja w Nowej Dębie na rzecz pani ElŜbiety 
Czekalskiej na potrzeby księgarni. 
Z-ca przewodniczącego komisji Gospodarki Przestrzennej i Inwestycji Krzysztof Sałek 
poinformował, Ŝe komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Pytań i uwag nie było. 
UCHWAŁA NR XXXIII/304/2013 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ D ĘBIE W SPRAWIE  
WYRAśENIA ZGODY NA ZAWARCIE KOLEJNEJ UMOWY NAJMU LOKALU 
UśYTKOWEGO została podjęta przy 12 głosach „za”. 
 
10)    Następnie Ewa Rozenbajgier przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
„Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Nowa Dęba na 
lata 2013 – 2032”. 
Poinformowała, Ŝe  14 lipca 2009 r. Rada Ministrów przyjęła „Program Oczyszczania Kraju 
z Azbestu na lata 2009-2032”. Podstawowym celem tego Programu jest oczyszczenie do roku 
2032 terytorium Polski z azbestu oraz usunięcie stosowanych wyrobów zawierających azbest, 
wyeliminowanie spowodowanych azbestem negatywnych skutków zdrowotnych u mieszkańców 
Polski, a ponadto sukcesywna likwidacja oddziaływania azbestu na środowisko i doprowadzenie 
w określonym czasie, do spełnienia wymogów ochrony środowiska. Zadania przewidziane w 
Programie są realizowane równieŜ na szczeblu lokalnym i na samorząd gminny nałoŜony został 
obowiązek opracowania „Programów usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest”. 
Dodała, Ŝe w roku 2009 uchwałą Rady Miejskiej przyjęty został  „Program Ochrony Środowiska 
dla Gminy Nowa Dęba na lata 2009-2012 z perspektywą do roku 2016” oraz Plan Gospodarki 
Odpadami dla Gminy Nowa Dęba na lata 2009-2012 z perspektywą do roku 2016”. Obecnie 
opracowano „Program usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Nowa 
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Dęba na lata 2013-2032”. Poinformowała, Ŝe Gmina wystąpiła z wnioskiem do Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Rzeszowie o przyznanie środków 
finansowych na działania inwestycyjne związane z usuwaniem wyrobów zawierających azbest. 
Wymogiem niezbędnym do uzyskania w/w środków jest posiadanie aktualnego Programu 
usuwania wyrobów zawierających azbest. 
Kazimierz Skimina przewodniczący komisji Rolnictwa, Melioracji i Ochrony Środowiska 
poinformował, Ŝe komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
K. Skimina zwrócił się jednocześnie do burmistrza o zmianę pokrycia dachu pergoli 
śmietnikowej przy SP Nr 2 w Nowej Dębie, zgodnie z wnioskiem Janusza Markowicza. 
Pytań i uwag nie było. 
UCHWAŁA NR XXXIII/305/2013 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ D ĘBIE W SPRAWIE  
UCHWALENIA „PROGRAMU USUWANIA AZBESTU I WYROBÓW 
ZAWIERAJ ĄCYCH AZBEST Z TERENU GMINY NOWA D ĘBA NA LATA 2013 – 
2032” została podjęta przy 12 głosach „za”. 
 
11)    Ewa Rozenbajgier przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 
gminnych i ustalenia ich przebiegu. 
Następnie poinformowała, Ŝe zgodnie z przepisami ustawy o drogach publicznych do dróg 
gminnych zalicza się drogi o znaczeniu lokalnym niezaliczone do innej kategorii, stanowiące 
uzupełniającą sieć dróg słuŜące miejscowym potrzebom z wyłączeniem dróg wewnętrznych. 
Wskazane w treści uchwały drogi są drogami o znaczeniu lokalnym, nie są zaliczone do innej 
kategorii i stanowią uzupełniającą sieć dróg słuŜących miejscowym potrzebom. W drodze 
wnoszonej uchwały do dróg gminnych zaliczone zostają drogi Chemiczna, Strefowa i Spacerowa 
poprzez nadanie im kategorii na całej długości zgodnie z aktualnie obowiązującymi numerami 
działek. 
Z-ca przewodniczącego komisji Gospodarki Przestrzennej i Inwestycji Krzysztof Sałek 
poinformował, Ŝe komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Stanisław Skimina zwrócił uwagę na pewną uciąŜliwość z nadawaniem nazw ulicom, gdzie 
dotychczas były drogi. Burmistrz odpowiedział, Ŝe nadanie nazwy spowodowane jest 
koniecznością posiadania adresu prze firmy mające swoje siedziby w strefie.  
Innych pytań nie było. 
UCHWAŁA NR XXXIII/306/2013 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ D ĘBIE W SPRAWIE  
ZALICZENIA DRÓG DO KATEGORII DRÓG GMINNYCH I USTALE NIA ICH 
PRZEBIEGU została podjęta przy 12 głosach „za”. 
 
12)    Kolejno Ewa Rozenbajgier przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazw drogom 
publicznym na terenie miejscowości Chmielów. 
Powiedziała, Ŝe zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym podjęcie uchwały w sprawie nadania 
nazwy ulicy będącej drogą gminną naleŜy do właściwości Rady Gminy. Ze względu na fakt, iŜ w 
dokumentacji Wojewódzkiego Urzędu Statystycznego w Rzeszowie brak jest spójności nazw 
wskazanych dróg z podjętymi uchwałami naleŜało podjąć uchwałę o nadaniu nazw wskazanych 
dróg jako „ulica Strefowa” oraz „ulica Chemiczna”. 
Helena Tłusta przewodnicząca Komisji Statutowo- Organizacyjnej Spraw Społecznych i Etyki 
powiedziała, Ŝe komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań nie było. 
UCHWAŁA NR XXXIII/307/2013 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ D ĘBIE W SPRAWIE  
NADANIA NAZW DROGOM PUBLICZNYM NA TERENIE MIEJSCOWO ŚCI 
CHMIELÓW  została podjęta jednogłośnie (12 głosów „za”). 
 
13)     Skarbnik Gminy Alicja Furgał przedstawiła projekt uchwały RM w sprawie upowaŜnienia 
do zaciągnięcia zobowiązania na opracowanie dokumentów planistycznych – miejscowego planu 
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zagospodarowania przestrzennego miasta Nowa Dęba oraz zmiana studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Nowa Dęba. 
Skarbnik wyjaśniła, Ŝe uchwała dotyczy upowaŜnienia  Burmistrza Miasta i Gminy Nowa Dęba 
do zaciągnięcia zobowiązań wykraczających poza rok budŜetowy 2013 ogółem do kwoty 
35.000,-zł., w tym w 2014 roku 35.000,-zł. związanego z opracowaniem dokumentów 
planistycznych ogółem na kwotę 35.000,-zł w tym opracowanie: 
1. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Nowa Dęba na kwotę 20.000,-zł 
(całkowita wartość projektu - 45.000,-zł -, w tym 2013 r - 25.000,-zł), 
2. zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Nowa 
Dęba na kwotę 15.000,-zł (całkowita wartość projektu 35.000,-zł, w tym 2013 r - 20.000,-zł). 
Przewodniczący komisji BudŜetowej Krzysztof Sałek poinformował, Ŝe komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. Pytań  nie było. 
UCHWAŁA NR XXXIII/308/2013 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ D ĘBIE W SPRAWIE 
UPOWAśNIENIA DO ZACI ĄGNIĘCIA ZOBOWI ĄZANIA NA OPRACOWANIE 
DOKUMENTÓW PLANISTYCZNYCH – MIEJSCOWEGO PLANU 
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO MIASTA NOWA D ĘBA ORAZ 
ZMIANA STUDIUM UWARUNKOWA Ń I KIERUNKÓW ZAGOSPODAROWANIA 
PRZESTRZENNEGO MIASTA NOWA D ĘBA została podjęta przy 12 głosach „za”. 
 
Ad.  9. 
W punkcie odpowiedzi na interpelacje i zapytania ElŜbieta Gil Sekretarz Gminy przedstawiła 
odpowiedzi na interpelacje złoŜone przez radnych: 
1. Marka Ostapko z dnia 21 maja br. w spr. przebudowy ul. Leśnej wraz z kanalizacją, 
2. Marka Ostapko z dnia 28 maja br. w spr. budownictwa komunalnego, 
3. Marka Ostapko z dnia 28 maja br. w spr. koncepcji zagospodarowania terenu po restauracji     
   „Nad zalewem”, 
4. Mariana Tomczyka z dnia 3 czerwca br. w spr. rowu melioracyjnego przy drodze Cygańskiej. 
Sekretarz poinformowała, Ŝe odpowiedzi na interpelacje zostały udzielone w terminie 
przewidzianym w Statucie Gminy. 
 
Ad.  10. 
W wolnych wnioskach i informacjach głos zabrali: 
Radna Helena Tłusta zwróciła uwagę, Ŝe radni wysłuchują odpowiedzi na interpelacje radnego, 
który nie uczestniczy w pracach Rady. Radna postrzega działanie radnego jako nękanie 
burmistrza oraz uwaŜa za wystarczające udzielenie radnemu odpowiedzi drogą mailową, bez 
konieczności wysłuchiwania ich przez całą Radę. 
Tomasz Licak powiedział, iŜ uwaŜa za zasadne wysłuchanie wszystkich odpowiedzi na stawiane 
przez radnych zapytania. 
Maria Mroczek poparła głos Heleny Tłustej i dodała, Ŝe wiele spraw o które radny pyta w 
interpelacjach jest omawianych na komisjach RM. 
Janina Lubera zwróciła się do burmistrza z zapytaniem dot. liczby pustostanów w budynku 110 
przy ul. Kościuszki oraz jak moŜna pomóc mieszkańcom w wyeliminowaniu tak wysokich 
kosztów centralnego ogrzewania. Kontynuując radna pytała w jaki sposób uregulują naleŜności 
za ciepło te rodziny, które na to nie stać? Jednocześnie J. Lubera zwróciła się o poinformowanie 
o terminie spotkania z mieszkańcami w tej sprawie. 
Burmistrz ustosunkował się do głosu radnej oraz poinformował, Ŝe zadłuŜenie na budynku z 
tytułu opłat wynosi ok. 200 tys. zł. oraz, Ŝe podjęte zostaną działania w celu wyjścia z tej 
sytuacji. 
Stanisław Skimina zwrócił uwagę na uciąŜliwość z powodu zanieczyszczenia powietrza w dz. 
Lipka w Chmielowie. Dodał, Ŝe podejmowane były interwencje w tej sprawie w Powiatowym 
Inspektoracie Ochrony Środowiska lecz nie odniosły skutku. Radny wniósł o podjęcie  
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skutecznej interwencji w instancji wojewódzkiej. Burmistrz odpowiedział, Ŝe zwróci się w tej 
sprawie do WIOŚ-u w Rzeszowie.  
Maria Mroczek zabrała głos w sprawie wspólnot mieszkaniowych. Powiedziała, Ŝe mieszkańcy 
wchodzący w składy zarządów wspólnot nie są fachowcami od zarządzania i uwaŜa, Ŝe 
administrator winien udzielić im pomocy w rozwiązywaniu trudnych spraw oraz nie obarczać 
wspólnot kosztami swoich niedociągnięć. Dodała, Ŝe umowy powinny być korzystne dla 
mieszkańców,  a nie dla PGKiM oraz wniosła o zorganizowanie spotkania z zarządami 
wszystkich wspólnot w celu omówienia najbardziej problematycznych spraw. 
Kazimierz Skimina zwrócił się do burmistrza o podjęcie interwencji w GDDKiA w Rzeszowie w 
sprawie odtworzenia rowu przy DK 9 przy ulicy StraŜackiej. 
W związku z zapytaniem Stanisława Skiminy dot. zasad składowania i segregacji odpadów 
odbyła się dyskusja w tej sprawie. Prezes PGKiM powiedział, Ŝe do 10 lipca br. wszyscy 
mieszkańcy otrzymają harmonogram odbioru odpadów w formie ulotki, który równieŜ będzie 
dostępny na stronie internetowej PGKiM.  
 
Na zakończenie obrad Przewodniczący ogłosił przerwę w pracach rady w lipcu oraz 
zapowiedział termin kolejnej sesji na 28 sierpnia br.       
 
Ad. 11. 
Po wyczerpaniu porządku obrad, Przewodniczący obrad Wojciech Serafin ogłosił zamknięcie 
XXXIII sesji Rady Miejskiej w Nowej Dębie.                  
 
 
                                                                                                  
                                                                                                PRZEWODNICZĄCY RADY  
                                 Wojciech Serafin 
                                                                                    
Protokół sporządziła:                                                                                                 
ElŜbieta Goclan                                                                           
 


